

Referat af Bestyrelsesmøde 7. juni 2023.

Agenda:

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.
Godkendt
2. Personale nyt
Stine har valgt at stoppe som suppleant i PLØKS, idet hun skal ud og rejse igen, og ikke mener hun på den måde kan levere den indsats i bestyrelsen, som hun mener det kræver. Vi vælger ikke at finde en ny suppleant, da suppleanter vælges for et år ad gangen. Kommer vi til at mangle et fast medlem i bestyrelsen, må vi tage beslutningen op til genovervejelse.
3. Opfølgning på actions:
 - a. Lift og vægvagtskursus /Henrik (overdraget fra Mads?)
Det er i proces. Henrik har den, og vi behøver ikke at følge op på den mere 😊
 - b. Udendørs faciliteter /Annette
Lise Østergård Pedersen har overtaget i Ballerup Kommune. Annette har haft et møde med hende og hun er meget engageret, og har været ude og se PLØKS. Hun vil tage det med tilbage i baglandet for at se, hvad og hvor meget Ballerup kommune kan bidrage med.
 - c. Døre: Udskiftning og ny dør mellem væg og hallen. /Dennis
Dennis har haft møde med Tom fra Byggeteknisk afdeling i Ballerup Kommune, Han sætter i værk med at få udskiftet gavldøren, Den nye ønskede dør mellem tårn og udevæg er i proces. Ballerup Kommune undersøger mulighederne.
 - d. Klubtur til anden klub/Thomas
Køge klatreklub til August, hvor PLØKS er lukket er under planlægning.
 - e. Reoler/hylde i boulderen/Thomas + Vitus
Vitus har talt med vores erfarne bouldere, som ikke ser behovet, og ser risikomomenter i stedet. Thomas og Vitus kigger på det igen, og ser om det kan lade sig gøre i hulrummet bag det nye overhæng.
 - f. Statusmøde med børne/juniorholdet inden sommerferien /Annette
Annette har talt med Henrik, og de mener det kører. Vil gerne købe nogle bolde, og det gør de bare, idet de har rigeligt på budgettet. Juniorholdet er bare så glade for at de har væggen om mandagen og kan komme på andre ugedage også, De ønsker at indføre en prøveperiode, idet de oplever nogle af de nye unge stopper efter kort tid, og uden at melde sig ud, og dermed spærrer en plads for andre. De vil sende et forslag til Bestyrelsen, om hvordan en sådan prøveperiode kan formuleres/fungere. For at fremme juniorholdets muligheder for at tage på klubture til rigtige klipper, vil bestyrelse se velvilligt på at vi kan finde en betalt instruktør, hvis ikke vi kan finde en klippeinstruktør fra egne rækker, der kan deltage.
 - g. Ombygning ved PLØKS logo /Status ved Henrik
Byggeriet er afsluttet – 2*7 dages fuldtidsarbejde + assistance fra juniorhold mm til at bore plade og sætte islagsmøtrikker i.
 - h. Klubtur til Kullen/Dennis og Per
Den er i proces. Har været tæt på at være planlagt, men datoen faldt sammen med andre klatrearrangementer (Bornholm on the Rocks), hvorfor den valgte instruktør alligevel ikke kunne.
 - i. Grill og klatring /Dennis og Thomas
I proces.
 - j. Pløks klistermærker /Dennis
De er indkøbt og udleveret til relevante parter, og nogle er sat på bordet i PLØKS til fri afbenyttelse.

- k. Sommerfest /Annette
Vi har forsøgt at finde nogle frivillige der ville arrangere det, men de hoppede fra, så det er pt. sat på pause
 - l. Spotify /Per
I proces.
 - m. Repræsentantskabsmøde DKLAF /Ref via Per
Mødet har været afholdt - det tog hele 8 timer. Individuelle medlemskaber af forbundet blev stemt igennem, til trods for at PLØKS stemte imod. Og kontingentet blev fastholdt til trods for indsigelser fra flere klubber.
 - n. Grill /Dennis
Kan vi bygge en udegrill, der kan stå udenfor PLØKS. Tom fra Ballerup kommune var ikke afvisende.
4. Status på juniorhold og børnehold
- a. Juniorhold /Vitus
Det går godt på juniorholdet, og der er stor entusiasme.
 - b. Børnetræner. /Annette
Se tidligere punkt 3f.
5. Bestyrelsesseminar på Bøtø
Program er blevet udarbejdet. Fredag aften holder vi bestyrelsesmøde
Lørdag diskuterer vi vægombygning og tager på en udflugt. Om eftermiddagen og aftenen inviterer vi op til 20 PLØKS'ere til at deltage til en hyggelig aften, hvor vi diskuterer større emner. Søndag spiser vi brunch og kører hjem efterfølgende.
6. Oplæg fra Gubbies /klubaften
Formand Per kommer med oplæg til mødet i morgen 8/6-2023, Gubbies præsenterer derefter deres forslag til ombygning. Derefter præsenterer PLØKS's vægombygningsudvalg deres forslag, og derefter er der oplæg til dialog om fordele og ulemper vedr. forslagene, herunder byggetid, hvem der skal foretage ombygningerne, og hvordan forslagene kan finansieres. Der skal ikke træffes nogen beslutninger, men alene bidrage som oplæg til bestyrelsens videre arbejde. En endelig beslutning vil under alle omstændigheder kræve en generalforsamling eller en ekstraordinær generalforsamling, idet der i det nuværende budget ikke er afsat midler til ombygningen.
7. Gensidig orientering.
DIF kommer på onsdag den 14/6 og ser PLØKS. Per er der og det er frit for andre at deltage også.
8. Næste møde
Onsdag 16/8 kl 18.30 hos Henrik, Solhøjvej nr 60, 2640 Hedehusene.